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Located in the ancient capital of Nanjing, Nanjing Located in the ancient capital of Nanjing, Nanjing 
University and its predecessors have taken University and its predecessors have taken 
responsibility for the country and the nation during responsibility for the country and the nation during 
its development of over 100 years. Committed to its development of over 100 years. Committed to 
the prosperity of the nation and the advancement the prosperity of the nation and the advancement 
of science, Nanjing University makes significant of science, Nanjing University makes significant 
contributions to the revitalization of China.contributions to the revitalization of China.
Especia l ly  s ince the Reform and Opening-Especia l ly  s ince the Reform and Opening-
up, Nanjing University has seized this historic up, Nanjing University has seized this historic 
opportunity and gained vitality. It was among the opportunity and gained vitality. It was among the 
first top universities to be selected for prioritized first top universities to be selected for prioritized 
support by the Central Government of China under support by the Central Government of China under 
“211 Project” and “985 Project”. NJU was selected “211 Project” and “985 Project”. NJU was selected 
by the General Office of the State Council as one by the General Office of the State Council as one 
of the first group of National Demonstration Bases of the first group of National Demonstration Bases 
for Innovation and Entrepreneurship. NJU has for Innovation and Entrepreneurship. NJU has 
been selected as among Category A universities been selected as among Category A universities 
under National Double First Class Initiative, while under National Double First Class Initiative, while 
16 subject areas of NJU are on the same list. As 16 subject areas of NJU are on the same list. As 
a member of the C9 League (an alliance of nine a member of the C9 League (an alliance of nine 
elite universities in China), NJU is known for its elite universities in China), NJU is known for its 
outstanding faculty, coordinated disciplines, and outstanding faculty, coordinated disciplines, and 
excellent research, and is recognized as a leading excellent research, and is recognized as a leading 
university with academic strength and social university with academic strength and social 
prestige. NJU’s mission is to cultivate talents, seek prestige. NJU’s mission is to cultivate talents, seek 
truth, serve society, and inherit and transmit Chinese truth, serve society, and inherit and transmit Chinese 
culture. Its aim is to become a world-class research culture. Its aim is to become a world-class research 
university of Chinese characteristics and NJU style, university of Chinese characteristics and NJU style, 
and to make contributions to the Chinese nation and to make contributions to the Chinese nation 
and the international community.and the international community.

南京大学坐落于钟灵毓秀、虎踞龙蟠的金陵古都，南京大学坐落于钟灵毓秀、虎踞龙蟠的金陵古都，

是一所历史悠久、声誉卓著的百年名校。南京大学在是一所历史悠久、声誉卓著的百年名校。南京大学在

一个多世纪的办学历程中，虽屡经风雨、饱历变迁，一个多世纪的办学历程中，虽屡经风雨、饱历变迁，

但始终英才荟萃、硕果累累，为国家的富强和民族的但始终英才荟萃、硕果累累，为国家的富强和民族的

振兴做出了重要贡献。振兴做出了重要贡献。

改革开放以来，南京大学在崭新的历史机遇中焕改革开放以来，南京大学在崭新的历史机遇中焕

发出蓬勃的生机和活力，首批进入国家“211 工程”、发出蓬勃的生机和活力，首批进入国家“211 工程”、

“985 工程”建设序列，首批入选国家级双创示范基地，“985 工程”建设序列，首批入选国家级双创示范基地，

入选 A 类世界一流大学建设高校名单，16 个学科入选入选 A 类世界一流大学建设高校名单，16 个学科入选

世界一流学科建设名单。作为中国九所著名大学联盟世界一流学科建设名单。作为中国九所著名大学联盟

（C9）的成员之一，南京大学师资力量雄厚、学科布（C9）的成员之一，南京大学师资力量雄厚、学科布

局完善、科研水平突出，办学事业保持着良好的发展局完善、科研水平突出，办学事业保持着良好的发展

态势，获得了公认的社会影响和学术声誉。面向未来，态势，获得了公认的社会影响和学术声誉。面向未来，

南京大学以培育英才、追求真理、服务社会、传承创南京大学以培育英才、追求真理、服务社会、传承创

新文化为使命，致力于建设有中国特色、南大风格的新文化为使命，致力于建设有中国特色、南大风格的

世界一流大学，努力为实现中华民族伟大复兴的中国世界一流大学，努力为实现中华民族伟大复兴的中国

梦与人类文明进步做出新的更大的贡献梦与人类文明进步做出新的更大的贡献。。

百廿南大百廿南大
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特色鲜明的学科布局特色鲜明的学科布局

南京大学始终坚持实施“金牌战略”，基础优势学南京大学始终坚持实施“金牌战略”，基础优势学

科实力雄厚，新兴与交叉学科特色鲜明，形成了文理工科实力雄厚，新兴与交叉学科特色鲜明，形成了文理工

医多学科协调发展的格局。医多学科协调发展的格局。

目前，学校有 33 个院系，本科专业 89 个，博士学目前，学校有 33 个院系，本科专业 89 个，博士学

位授权一级学科点 42 个，打造了一批体现南大特色、位授权一级学科点 42 个，打造了一批体现南大特色、

国内顶尖、具有国际影响力的高水平学科。南京大学在国内顶尖、具有国际影响力的高水平学科。南京大学在

自然指数（Nature Index）中持续位居全球高校前列，自然指数（Nature Index）中持续位居全球高校前列，

曾取得中国高校第 1 位、全球高校第 7 位的好成绩。在曾取得中国高校第 1 位、全球高校第 7 位的好成绩。在

汤森路透年度 ESI 学科排名统计中，南京大学有 19 个汤森路透年度 ESI 学科排名统计中，南京大学有 19 个

学科位列全球前 1%。（数据截止至 2022 年 5 月）学科位列全球前 1%。（数据截止至 2022 年 5 月）

Distinctive arrangement of disciplinesDistinctive arrangement of disciplines

NJU has built  up a well-coordinated development NJU has built  up a well-coordinated development 
pattern of disciplines by maintaining its strength in pattern of disciplines by maintaining its strength in 
foundationaldisciplines and seeking further improvement foundationaldisciplines and seeking further improvement 
in newly-emerging and interdisciplinary areas. The in newly-emerging and interdisciplinary areas. The 
development patternhas given full consideration to development patternhas given full consideration to 
development of social, natural, engineering and medical development of social, natural, engineering and medical 
sciences.sciences.
Now ,  NJU  has  33  depa r tment s  under  i t s  d i r ec t Now ,  NJU  has  33  depa r tment s  under  i t s  d i r ec t 
administration. A whole raft of national first-class disciplines administration. A whole raft of national first-class disciplines 
with global influence and distinctive features have been built with global influence and distinctive features have been built 
up, which include 89 undergraduate majors and 42 national up, which include 89 undergraduate majors and 42 national 
doctoral degrees authorized first-level disciplines. NJU doctoral degrees authorized first-level disciplines. NJU 
ranked the 1st among China Universities ( 7th in the world ranked the 1st among China Universities ( 7th in the world 
) according to the Nature Index issued in 2019. As shown ) according to the Nature Index issued in 2019. As shown 
in Essential Science Indicators ( ESI ) issued by Thomson in Essential Science Indicators ( ESI ) issued by Thomson 
Reuters, 19 disciplines of NJU rank in the top 1% in the world.( Reuters, 19 disciplines of NJU rank in the top 1% in the world.( 
Data statistics as of MAY, 2022）Data statistics as of MAY, 2022）

实力雄厚的科研平台实力雄厚的科研平台

南京大学依托金牌学科、新兴与交叉学科，围绕国际学术前沿和国家重大战略需求，深化内涵发展，建立了南京大学依托金牌学科、新兴与交叉学科，围绕国际学术前沿和国家重大战略需求，深化内涵发展，建立了

一批以国家省部级实验室、工程中心、重点研究基地为代表的高水平科研平台，打造了科学研究与团队建设相融一批以国家省部级实验室、工程中心、重点研究基地为代表的高水平科研平台，打造了科学研究与团队建设相融

合的创新制高点。合的创新制高点。

国家实验室

教育部人文社会科学重点研究基地 江苏高校协同创新中心

国家级 2011 协同创新中心

国家重点实验室

国家工程技术研究中心

国家地方联合工程研究中心

南京微结构国家实验室（筹）

中国新文学研究中心

中华民国史研究中心

长江三角洲经济社会发展研究中心

马克思主义社会理论研究中心

气候变化协同创新中心

区域经济转型与管理变革协同创新中心

固态照明与节能电子学协同创新中心

中国文学与东亚文明协同创新中心

软件新技术与产业化协同创新中心

中国南海研究协同创新中心

人工微结构科学与技术协同创新中心

固体微结构物理国家重点实验室

现代配位化学国家重点实验室

计算机软件新技术国家重点实验室

内生金属矿床成矿机制研究国家重点实验室

医药生物技术国家重点实验室

污染控制与资源化研究国家重点实验室（与同济大学合建）

生命分析化学国家重点实验室

国家有机毒物污染控制与资源化工程技术研究中心

半导体节能器件及材料国家地方联合工程研究中心
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一流的高水平师资 

   南
京大学始终坚持“人才强校”战略，引进与培养并重，在事业发展中凝聚人才，在

   南
京大学始终坚持“人才强校”战略，引进与培养并重，在事业发展中凝聚人才，在

创新创业中培育人才，在日常生活中关心人才，为人才的成长提供高强度、系统化、全

创新创业中培育人才，在日常生活中关心人才，为人才的成长提供高强度、系统化、全

过程支持，形成了一支年富力强、具有国际视野、创新能力强的高水平师资队伍。

过程支持，形成了一支年富力强、具有国际视野、创新能力强的高水平师资队伍。

南京大学致力于培养具有创新精神、实南京大学致力于培养具有创新精神、实

践能力和国际视野的社会各行各业的未来领践能力和国际视野的社会各行各业的未来领

军人才和创新人才。在本科人才培养中，南军人才和创新人才。在本科人才培养中，南

京大学实施以个性化培养、自主性选择、多京大学实施以个性化培养、自主性选择、多

元化发展为特征的“三三制”本科人才培养元化发展为特征的“三三制”本科人才培养

方案，以其为核心内容的成果项目获得第七方案，以其为核心内容的成果项目获得第七

届高等教育国家级教学成果特等奖。南京大届高等教育国家级教学成果特等奖。南京大

学积极推进研究生培养机制改革，构建以能学积极推进研究生培养机制改革，构建以能

力培养为核心的互动性培养机制，实施以择力培养为核心的互动性培养机制，实施以择

优选择、特色培养、分流管理、分层激励为优选择、特色培养、分流管理、分层激励为

特征的“四三三”博士研究生培养方案。特征的“四三三”博士研究生培养方案。

南京大学学生思维活跃，创新力强，在南京大学学生思维活跃，创新力强，在

国内外竞赛中屡获殊荣。毕业就业率连续多国内外竞赛中屡获殊荣。毕业就业率连续多

年保持高位稳健，就业层次和质量不断提升，年保持高位稳健，就业层次和质量不断提升，

获得教育部“全国毕业就业典型经验高校”获得教育部“全国毕业就业典型经验高校”

的荣誉。的荣誉。

NJU focuses on pushing forward its development by training of talents. It has been devoted to the 

NJU focuses on pushing forward its development by training of talents. It has been devoted to the 

introduction and cultivation of talents. To provide powerful, systematic and holistic support for talent 

introduction and cultivation of talents. To provide powerful, systematic and holistic support for talent 

training, NJU unites professional forces during its development, cultivates young professionals during 

training, NJU unites professional forces during its development, cultivates young professionals during 

entrepreneurship and innovation practices, and shows considerable care for daily life of talents. The result 

entrepreneurship and innovation practices, and shows considerable care for daily life of talents. The result 

is that a high-standard young faculty with global views and innovative abilities has been established.

is that a high-standard young faculty with global views and innovative abilities has been established.

NJU has been committed to cultivating potential industrial NJU has been committed to cultivating potential industrial 
leadersand innovative talents with international views and leadersand innovative talents with international views and 
practical skills.For bachelor program, NJU provide students practical skills.For bachelor program, NJU provide students 
with individualized courses, independent options, and with individualized courses, independent options, and 
diversified possibilities. The research program “Double diversified possibilities. The research program “Double 
Three Model” has been awarded the Prize in the Seventh Three Model” has been awarded the Prize in the Seventh 
National Higher-Education Achievements Award. NJU National Higher-Education Achievements Award. NJU 
spares no efforts to push forward “4-3-3 PhD Students spares no efforts to push forward “4-3-3 PhD Students 
Education Reform”, planning to establish an ability-Education Reform”, planning to establish an ability-
oriented interactive training mechanism.oriented interactive training mechanism.
Students at NJU are characterized by active mind and Students at NJU are characterized by active mind and 
strong innovation ability. They have won numerous awards strong innovation ability. They have won numerous awards 
in Chinese and foreign competitions. The graduation in Chinese and foreign competitions. The graduation 
employment rate has remained high and stable for many employment rate has remained high and stable for many 
years, and the level of employment and quality have been years, and the level of employment and quality have been 
continuously improved. NJU has been awarded the Prize in continuously improved. NJU has been awarded the Prize in 
Model University for Employment of National Graduates.Model University for Employment of National Graduates.

The first-class faculty

The first-class faculty

优秀拔尖的学生

Outstanding students

Outstanding students

中国科学院院士

以上数据均位居全国高校前列

国家级教学名师

中国工程院院士

登峰人才支持计划 A层次入选者

登峰人才支持计划 B层次入选者
Academicians of the Chinese Academy of Sciences

NJU excels among Chinese universities in terms of the above numbers

National Teaching Master

Academicians of the Chinese Academy of Engineering

Level A, Dengfeng Scholars of NJU

Level B, Dengfeng Scholars of NJU30 人30 人

11 人11 人

5 人5 人

约 400 人约 400 人

400 余人400 余人

Powerful research platformPowerful research platform

On the strength of its gold-medal, newly-emerging and interdisciplinary disciplines, NJU has made On the strength of its gold-medal, newly-emerging and interdisciplinary disciplines, NJU has made 
further headway according to trend of international academic frontiers and national strategic further headway according to trend of international academic frontiers and national strategic 
demands. It has established a high standard　research platform represented by a batch of national demands. It has established a high standard　research platform represented by a batch of national 
or provincial-level labs, engineering centers or key research bases. Steady program has been made in or provincial-level labs, engineering centers or key research bases. Steady program has been made in 
the construction of both scientific research and research forces.the construction of both scientific research and research forces.

National LaboratoryNational Laboratory National Collaborative Innovation National Collaborative Innovation 
Centers for Project 2011Centers for Project 2011

National Key LaboratoriesNational Key Laboratories

National Engineering Research CenterNational Engineering Research Center

National-Local Joint Engineering Research CenterNational-Local Joint Engineering Research Center

MOE Key Bases for Research MOE Key Bases for Research 
in Humanities and Social in Humanities and Social 
SciencesSciences

Jiangsu Collaborative Innovation CentersJiangsu Collaborative Innovation Centers

Nanjing National Laboratory of Nanjing National Laboratory of 
Microstructures (Preparatory)Microstructures (Preparatory)

Collaborative InnovationCenter for South China Collaborative InnovationCenter for South China 
Sea StudiesSea Studies

Collaborative Innovation Center for Artificial Collaborative Innovation Center for Artificial 
MicrostructureMicrostructure

National Key Laboratory of Solid State MicrostructuresNational Key Laboratory of Solid State Microstructures
National Key Laboratory of Coordination ChemistryNational Key Laboratory of Coordination Chemistry

National Key Laboratory of Novel Software TechnologyNational Key Laboratory of Novel Software Technology
National Key Laboratory of the Mechanisms of Endogenetic Metallic DepositsNational Key Laboratory of the Mechanisms of Endogenetic Metallic Deposits

National Key Laboratory of Medicinal BiotechnologyNational Key Laboratory of Medicinal Biotechnology
National Key Laboratory of Pollution Control and Resource Reuse (in collaboration with Tongji University)National Key Laboratory of Pollution Control and Resource Reuse (in collaboration with Tongji University)

National Key Laboratory of Analytical Chemistry for Life ScienceNational Key Laboratory of Analytical Chemistry for Life Science

National Engineering Research Center for Organic Pollution Control and ResourceNational Engineering Research Center for Organic Pollution Control and Resource

National Engineering Research Center of Energy-E_cient Semi-conductor Devices and MaterialsNational Engineering Research Center of Energy-E_cient Semi-conductor Devices and Materials

Research Center for China’s New Research Center for China’s New 
LiteratureLiterature

Research Center for the History of Research Center for the History of 
the Republic of Chinathe Republic of China

Research Center for the Economic Research Center for the Economic 
and Social Developmentand Social Development

Research Center for the Study of Research Center for the Study of 
MarxismMarxism

Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Climate ChangeJiangsu Collaborative InnovationCenter for Climate Change
Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Regional Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Regional 

EconomyEconomy
Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Solid-Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Solid-

State LightingState Lighting
Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Chinese Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Chinese 

Literature and East Asian CivilizationLiterature and East Asian Civilization
Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Novel Jiangsu Collaborative InnovationCenter for Novel 

Software Technology and IndustrializationSoftware Technology and Industrialization
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南京大学仙林主校区，国际化特色鲜明。总建筑面积约 120 万平方米，南京大学仙林主校区，国际化特色鲜明。总建筑面积约 120 万平方米，

绿化面积约 27 万平方米，是中国建设标准最高、现代化和智能化程度最绿化面积约 27 万平方米，是中国建设标准最高、现代化和智能化程度最

高的大学新校区之一。高的大学新校区之一。

仙林校区交通便利，地铁 2 号线直达，教学、生活等综合设施齐全，仙林校区交通便利，地铁 2 号线直达，教学、生活等综合设施齐全，

人文与自然景观相得益彰。校区西部为九乡河湿地公园、羊山湖公园，北人文与自然景观相得益彰。校区西部为九乡河湿地公园、羊山湖公园，北

部为科技园区南大科学园，中间为教学区，南部为南大和园教师公寓，配部为科技园区南大科学园，中间为教学区，南部为南大和园教师公寓，配

套有幼儿园和重点小学，形成校区、社区、学区、科技园区的综合体。套有幼儿园和重点小学，形成校区、社区、学区、科技园区的综合体。

鼓楼校区地处市中心，是全国重点文物保护单位所在地。北大楼建筑鼓楼校区地处市中心，是全国重点文物保护单位所在地。北大楼建筑

群是南京市地标性建筑，极具中华传统风格。校园四季静谧优美，一草一群是南京市地标性建筑，极具中华传统风格。校园四季静谧优美，一草一

木彰显了百年名校的历史和风骨。木彰显了百年名校的历史和风骨。

浦口校区坐落于南京珍珠泉风景区的龙王山脚下，面对长江，毗邻南浦口校区坐落于南京珍珠泉风景区的龙王山脚下，面对长江，毗邻南

京国家高新技术产业开发区。京国家高新技术产业开发区。

苏州校区是南京大学四大校区之一，位于苏州高新区，濒临太湖。作苏州校区是南京大学四大校区之一，位于苏州高新区，濒临太湖。作

为新校区，在建设上将坚持与其他校区“同等标准、错位发展，创新机制、为新校区，在建设上将坚持与其他校区“同等标准、错位发展，创新机制、

国际一流”的理念，并对接苏州产业的现状和规划，对标世界顶尖大学，国际一流”的理念，并对接苏州产业的现状和规划，对标世界顶尖大学，

建设一批与南大南京校区错位发展的国际一流应用型学科。建设一批与南大南京校区错位发展的国际一流应用型学科。

Xianlin Campus of Nanjing University is well known for its notable Xianlin Campus of Nanjing University is well known for its notable 
international elements. With a floor space of about 1.2 million m2 and a international elements. With a floor space of about 1.2 million m2 and a 
green area of some 2.7 million m2, representing the highest standards of green area of some 2.7 million m2, representing the highest standards of 
construction, modernization and intellectualization in China.construction, modernization and intellectualization in China.
Xianlin Campus has convenient transportation and direct access to Metro Xianlin Campus has convenient transportation and direct access to Metro 
Line 2. While providing students with adequate teaching and living facilities, Line 2. While providing students with adequate teaching and living facilities, 
this campus brings out the best of Nanjing University by its human and this campus brings out the best of Nanjing University by its human and 
natural landscapes. The campus has the Jiuxianghe Wetland Park and natural landscapes. The campus has the Jiuxianghe Wetland Park and 
Yangshanhu Park in its west, the science park in its north, the teaching Yangshanhu Park in its west, the science park in its north, the teaching 
quarters in its middle, and the Heyuan Faculty Residential Quarters (solely-quarters in its middle, and the Heyuan Faculty Residential Quarters (solely-
owned property neighboring two school catchment areas and enjoying owned property neighboring two school catchment areas and enjoying 
teaching resources of surrounding kindergartens and elementary and junior teaching resources of surrounding kindergartens and elementary and junior 
middle schools) on its south. It has been expanded into a large complex middle schools) on its south. It has been expanded into a large complex 
which integrates local community, teaching quarters, and science park into which integrates local community, teaching quarters, and science park into 
a single whole.a single whole.
Gulou Campus sits in downtown area. As the former site of University of Gulou Campus sits in downtown area. As the former site of University of 
Nanking, it is now listed as a major historical and cultural site protected Nanking, it is now listed as a major historical and cultural site protected 
at the national level. Beidalou Building Groups are the landmark of at the national level. Beidalou Building Groups are the landmark of 
Nanjing city, which fully displays traditional Chinese architectural styles. Nanjing city, which fully displays traditional Chinese architectural styles. 
As a campus with a history of over a hundred years, it appears quiet and As a campus with a history of over a hundred years, it appears quiet and 
attractive throughout seasons of a years,boasting of rich traditions and attractive throughout seasons of a years,boasting of rich traditions and 
spiritual legacies.spiritual legacies.
Pukou Campus is located at the foot of Longwang Mountain in Nanjing Pukou Campus is located at the foot of Longwang Mountain in Nanjing 
Pearl Spring Scenic Area, near the Yangtze River and is adjacent to Nanjing Pearl Spring Scenic Area, near the Yangtze River and is adjacent to Nanjing 
National High tech Industrial Development Zone.National High tech Industrial Development Zone.
A new modern campus has recently been built in Suzhou, a city located in A new modern campus has recently been built in Suzhou, a city located in 
China’s most advanced region of Yangtze Delta, as the most stimulating China’s most advanced region of Yangtze Delta, as the most stimulating 
project of Nanjing University since 2020. This new campus covers an area project of Nanjing University since 2020. This new campus covers an area 
of 133 hectares, and is built to meet premium international standards for of 133 hectares, and is built to meet premium international standards for 
vibrant science and technology innovation and high-quality campus life. vibrant science and technology innovation and high-quality campus life. 
The campus aims to excel globally in cutting-edge research, innovative The campus aims to excel globally in cutting-edge research, innovative 
teaching, and commercialization of technologies through its major focus teaching, and commercialization of technologies through its major focus 
on the new fields in engineering, arts and medicine.on the new fields in engineering, arts and medicine.

优美的校园和便利的生活条件优美的校园和便利的生活条件

Attractive Campus and Complete Living FacilitiesAttractive Campus and Complete Living Facilities

在国内外著名高校、科研机构担任教授或相当职务。

Serving as a professor in a famous university or holding an equivalent 
position in a scientific research institution.

Obtained a PhD degree from well-known universities at home and abroad;
Have a formal teaching or research position in a well-known university, scientific 
research institution or well-known corporate research institution.

具有竞争力的薪酬；
科研经费：自然科学类 300 万起、人文社科类 100 万起；
以市场价格半价左右购买仙林完整产权、双学区住房 1 套（140-160 平方米，市场价约 4.5 万 / 平）
并提供丰厚住房补贴；
提供团队建设、博士生招生、办公实验用房等综合支持；
专业团队提供医疗 VIP 服务。

Competitive remuneration;
Purchasing a residential apartment at attractive price (50% of local commercial housing prices) with substantial 
purchase subsidies;
At least 3 million yuan start-up funds for natural sciences and 1 million yuan for humanities and social sciences;
Offices and labs as well as strong support for establishing research forces and recruiting graduates;
Professional team provides medical VIP services.

Competitive remuneration;
Purchasing a residential apartment at attractive price;
At least 1 million yuan start-up funds for natural sciences and 0.3 million yuan for humanities and social sciences;
Offices and labs as well as strong support for establishing research forces and recruiting graduates;
Professional team provides medical VIP services.

学校人才计划·登峰人才支持计划·A层次

The Talents Program of Nanjing Univeristy（Dengfeng Scholars of Nanjing University）· Level AThe Talents Program of Nanjing Univeristy（Dengfeng Scholars of Nanjing University）· Level A

The Talents Program of Nanjing Univeristy（Dengfeng Scholars of Nanjing University）· Level BThe Talents Program of Nanjing Univeristy（Dengfeng Scholars of Nanjing University）· Level B

申报条件

申报条件

Basic
Qualifications

Basic
Qualifications

Tenure-track Faculty PositionsTenure-track Faculty Positions

在国内外知名高校或科研机构获得博士学位；并且在国内外知名高校、科研机构或知名企业

具有竞争力的薪酬；
科研经费：自然科学类 100 万起、人文社科类 30 万起；
以优惠价格购买完整产权、人才引进住房 1套；
提供团队建设、博士生招生、办公实验用房等综合支持；
专业团队提供医疗 VIP 服务。

学校人才计划·登峰人才支持计划·B层次

支
持
政
策

支
持
政
策

Supporting 
C

onditions
Supporting 
C

onditions

南京大学同时面向全球招聘从助理教授起步的一系列准聘长聘教研岗位，为您提供具有竞争力的薪酬待遇（包括科南京大学同时面向全球招聘从助理教授起步的一系列准聘长聘教研岗位，为您提供具有竞争力的薪酬待遇（包括科

研启动经费、研究生招生、住房补贴等综合支持）。研启动经费、研究生招生、住房补贴等综合支持）。

With its global recruitment project, Nanjing University will recruit faculty members at all ranks (Assistant Professor, With its global recruitment project, Nanjing University will recruit faculty members at all ranks (Assistant Professor, 
Associate Professor, Professor and Chair Professor). We operate under the tenure-track system and provide with Associate Professor, Professor and Chair Professor). We operate under the tenure-track system and provide with 
competitive remuneration (including research startup funds, postgraduate enrollment, housing subsidies and other competitive remuneration (including research startup funds, postgraduate enrollment, housing subsidies and other 
support).support).

准聘长聘岗位
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Nanjing University invites top scholars and Nanjing University invites top scholars and 
researchers for professor positions!researchers for professor positions!

About  Suzhou Campus

关于苏州校区关于苏州校区

A new modern campus has recently been built in Suzhou, a city located in A new modern campus has recently been built in Suzhou, a city located in 
China’s most advanced region of Yangtze Delta, as the most stimulating China’s most advanced region of Yangtze Delta, as the most stimulating 
project of Nanjing University since 2020. This new campus covers an area project of Nanjing University since 2020. This new campus covers an area 
of 133 hectares, and is built to meet premium international standards for of 133 hectares, and is built to meet premium international standards for 
vibrant science and technology innovation and high-quality campus life. The vibrant science and technology innovation and high-quality campus life. The 
campus aims to excel globally in cutting-edge research, innovative teaching, campus aims to excel globally in cutting-edge research, innovative teaching, 
and commercialization of technologies through its major focus on the new and commercialization of technologies through its major focus on the new 
fields in engineering, arts and medicine.fields in engineering, arts and medicine.

To place this campus in the forefront of research and education in the world, To place this campus in the forefront of research and education in the world, 
Nanjing University is recruiting the best and most brilliant researchers who Nanjing University is recruiting the best and most brilliant researchers who 
are either internationally established leaders seeking to answer fundamental are either internationally established leaders seeking to answer fundamental 
and thought-provoking scientific questions of the world, or highly motivated and thought-provoking scientific questions of the world, or highly motivated 
to become founders of future scientific breakthroughs. to become founders of future scientific breakthroughs. 

There are multiple openings in the following 
departments: the School of Intelligence Science and 
Technology, the School of Intelligent Software and 
Engineering, the School of Integrated Circuits, and 
the School of Digital Economics and Management, 
the Institute for the Environment and Health, the 
Institute of Deep Space Exploration Science and 
Technology, the Institute of Materials Science 
and Intelligent Engineering, the Institute of Green 
Chemistry and Chemical Engineering, and the 
Institute of Global Humanities.

With this new campus and its global recruitment 
project, Nanjing University will expand by 1,000 
faculty members at all ranks (Assistant Professor, 
Associate Professor, Professor and Chair Professor). 
We operate under the tenure-track system and the 
system of Principal Investigators (PI). 

南京大学苏州校区于 2020 年启动建设，坐落于素有“真山南京大学苏州校区于 2020 年启动建设，坐落于素有“真山

真水园中城”美誉的苏州高新区，占地面积约 2000 亩，用心打真水园中城”美誉的苏州高新区，占地面积约 2000 亩，用心打

造智能化、生命化、集约化、人文化、现代化、国际化的“世造智能化、生命化、集约化、人文化、现代化、国际化的“世

界一流的大学校区”，聚焦“新工科、新文科、新医科”建设，界一流的大学校区”，聚焦“新工科、新文科、新医科”建设，

规划涵盖本硕博各层次的办学规模 1.2 万人（远期 2 万人）。 规划涵盖本硕博各层次的办学规模 1.2 万人（远期 2 万人）。 

苏州校区将围绕国家战略，布局国家重大需求的重要领域，聚焦关苏州校区将围绕国家战略，布局国家重大需求的重要领域，聚焦关

键核心技术突破，强化应用导向科研布局，服务地方先导产业，并基于键核心技术突破，强化应用导向科研布局，服务地方先导产业，并基于

南京大学自身人才优势、平台优势及学科优势，建设成为南京大学发展南京大学自身人才优势、平台优势及学科优势，建设成为南京大学发展

的增长极、体制创新的试验田、擎天人才的集聚地、国家战略的服务区、的增长极、体制创新的试验田、擎天人才的集聚地、国家战略的服务区、

高端国际合作的桥头堡、政产学研交融的大平台、南大理想的新寄托。高端国际合作的桥头堡、政产学研交融的大平台、南大理想的新寄托。

南京大学苏州校区现已成立智能科学与技术

学院、智能软件与工程学院、集成电路学院、数

字经济与管理学院等四个学院，环境与健康研究

院、深空探测科学与技术研究院、功能材料与智

能制造研究院、绿色化学与工程研究院、全球人

文研究院等五个研究院，进入快速发展的崛起期，

亟需一流师资队伍，营造健康学术生态，释放科

研新活力。现计划招聘1000人高水平教师队伍，

全面启动准聘长聘制度和科研 PI 管理制度。
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We offer competitive salary packages, discounted apartments (with titles), 
housing allowances, VIP healthcare and high-quality education for your 
children, as well as sufficient research funding and ample laboratory spaces 
for all faculty members. Our quality apartments, kindergartens, primary and 
secondary schools are very close to the campus, affiliated hospital, shopping 
centers and light rail stations.

我们为所有教职人员提供有竞争力的薪酬待遇、科研启动经费和办公

实验空间，将按政策落实事业编制，优先保障研究生招生指标。教职人员

可以优惠价格购买苏州校区人才房，同时我们提供相应安家费，过渡期内

提供可租住的教师公寓，发放相应租金补贴。另外，校区配备从幼儿园到

初中全周期的优质教育资源，人才可享受附属医院 VIP 医疗待遇。

薪酬待遇及支持条件

Working at Suzhou Campus

各院系联系方式 / Contact InformationContact Information

文学院
School of Liberal Arts

Department of Philosophy (Religious Studies)

School of History

School of Journalism and Communication

School of Law

School of Business

School of Foreign Studies

School of Government

School of Marxist Studies

School of International Studies

School of Social and Behavioral Sciences

School of Information Management

School of Management and Engineering

Institute of Education

Institute of Arts

Department of Mathematics

School of Physics

School of Astronomy and Space Sciences

Department of Computer Science and Engineering

School of Chemistry and Chemical Engineering

MS. ZHANG

MS. JI

MS. WANG

MS. HUANG

MS. WU

MS. XUE

MS.GUO

MS. ZHANG

MS. YU

MS. ZHANG

MS. WANG

MS. YU

MR. WANG

MS. XU

MR. FA

MS. YANG

MS. ZHOU

MS. GUO

MR. ZHANG

MR. PENG

法学院

历史学院

外国语学院

国际关系学院

社会学院

艺术学院

工程管理学院

物理学院

化学化工学院

哲学系

商学院

新闻传播学院

政府管理学院

马克思主义学院

信息管理学院

数学系

教育研究院

天文与空间科学学院

计算机科学与技术系

86-25-89683321

86-25-89686448

86-25-89687150

86-25-89686245

86-25-89680757

86-25-89680952

86-25-83593650

86-25-83597496

86-25-83594682

86-25-89683747

86-25-89680382

86-25-83621106

86-25-89686260

86-25-89680757

86-25-89681387

86-25-89687291

86-25-83593301

86-25-89686057

86-25-89681240

86-25-89683126

xiaomingzh@nju.edu.cn

swu@nju.edu.cn

wangmin@nju.edu.cn

guotianxiu@nju.edu.cn

ytzhang@nju.edu.cn

rui@nju.edu.cn

fzq1101@nju.edu.cn

njuwy@nju.edu.cn

shzhou@nju.edu.cn

fengpeng@nju.edu.cn

aileenqqs@163.com

xueyf@nju.edu.cn

hjn@nju.edu.cn

ytzhang@nju.edu.cn

yyq@nju.edu.cn

yuting@nju.edu.cn

yangjin@nju.edu.cn

xupeng@nju.edu.cn

guoyan@nju.edu.cn

zycs@nju.edu.cn

张老师

吴老师

王老师

郭老师

张老师

汪老师

法老师

王老师

周老师

彭老师

季老师

薛老师

黄老师

张老师

余老师

余老师

杨老师

徐老师

郭老师

张老师

Every faculty member of our university is highly 
valued. We sincerely invite you to join Nanjing 
Un ivers i t y ,  a  p lace  w i th  wor ld-c lass  R&D 
environment and a place that you can call “my 
home”!

诚挚邀请海内外杰出人才加盟，选择南京大

学苏州校区作为事业腾飞的起点！
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电子科学与工程学院

地理与海洋科学学院

环境学院

生命科学学院

软件学院

建筑与城市规划学院

中美文化研究中心

匡亚明学院

化学和生物医药创新研究院

现代生物研究院

现代工程与应用科学学院

大气科学学院

地球科学与工程学院

医学院

人工智能学院

国际地球系统科学研究所

大学外语部

海外教育学院

国际同位素效应研究中心

86-25-89686644

86-25-89682686

86-25-89680567

86-25-83592362

86-25-83621277

86-25-83593020

86-25-83592459 

86-25-89680276

86-18051010189

86-25-83592889

86-25-89682616

86-25-89682575

86-25-89680717

86-25-83686451

86-25-89680690

86-25-89687077

86-25-89682063

86-25-83594613

86-25-89681863

thwang@nju.edu.cn

zhouyuji@nju.edu.cn

qiuzhang@nju.edu.cn

jingjie@nju.edu.cn

zhanglei@nju.edu.cn

yoyo@nju.edu.cn

xyq@nju.edu.cn

hyanzhang@nju.edu.cn

yuyemin@nju.edu.cn

wangxiaobo@nju.edu.cn

zhongf@nju.edu.cn

wangh@nju.edu.cn

yaojing@nju.edu.cn

ylpeng@nju.edu.cn

zjb@nju.edu.cn

wangqin@nju.edu.cn

liubobo@nju.edu.cn

cxy@nju.edu.cn

chenchen@nju.edu.cn

王老师

周老师

张老师

刘老师

张老师

袁老师

夏老师

张老师

于老师

王老师

钟老师

王老师

姚老师

彭老师

张老师

王老师

刘老师

陈老师

陈老师

各院系联系方式 / Contact InformationContact Information

School of Electronic Science and Engineering

School of Engineering and Applied Sciences

School of the Environment

School of Earth Sciences and Engineering

School of Atmospheric Sciences

School of Life Sciences

Medical School

School of Software Engineering

School of Artificial Intelligence

School of Geographic and Oceanographic Sciences

School of Architecture and Urban Planning

International Institute for Earth System Science

KuangYaming Honors School

Institute for International Students

Department of Applied Languages

Chemistry and Biomedicine Innovation Center (ChemBIC)

International Center for Isotope Effects Research (ICIER)

Institute of Modern Biology (IMB)

Center for Chinese and American Studies

MS. WANG

MS.ZHONG

MS.ZHANG

MS.YAO

MR. WANG

MS. LIU

MS. PENG

MS. ZHANG

MR. ZHANG

MS.ZHOU

MS. YUAN

MS. WANG

MS. ZHANG

MS. CHEN

MS. LIU

MS.YU

MS.CHEN

MS. WANG

MS. XIA

智能软件与工程学院

数字经济与管理学院

深空探测科学与技术研究院

功能材料与智能制造研究院

绿色化学与工程研究院

全球人文研究院

集成电路学院

环境与健康研究院

智能科学与技术学院

+86 13951622409

+86 18101956837

86-25-89681240

86-25-89682616

86-25-89683747

+86 13851480908

86-25-89684668

86-25-89683747

+86 13952005775

+86 15895863368

+86 13951013751

+86 13262203662

zhanglei@nju.edu.cn

wangdazhong@nju.edu.cn

guoyan@nju.edu.cn

zhongf@nju.edu.cn

huxb@nju.edu.cn

fzq1101@nju.edu.cn

xiaomanw@nju.edu.cn

fengpeng@nju.edu.cn

cy2016art@nju.edu.cn

jhhuang@nju.edu.cn

xiaoleiqu@nju.edu.cn

ai.hr@nju.edu.cn

张老师

王老师

郭老师

钟老师

胡老师

法老师

王老师

彭老师

褚老师

黄老师

瞿老师

孙老师

各院系联系方式 / Contact InformationContact Information

School of Intelligent Software and Engineering

School of Integrated Circuits

School of Digital Economics and Management

Institute for the Environment and Health

School of Intelligence Science and Technolo

Institute of Deep Space Exploration Science and Technology

Institute of Materials Science and Intelligent Engineering

Institute of Green Chemistry and Chemical Engineering

Institute of Global Humanities

MS.ZHANG

MS.HUANG

MS.WANG

MR.QU

MR. SU

MS. GUO

MS. ZHONG 

MS.HU 

MS.FA

MS. WANG

MS. PENG

MS. CHU

苏州校区苏州校区 Suzhou Campus
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Joining Nanjing University

加入南大加入南大

公众号公众号

南京大学建立了从领军人才、中青年学术带头人到优秀南京大学建立了从领军人才、中青年学术带头人到优秀

青年人才的人才激励与培养体系，与国家人才计划相衔接，为青年人才的人才激励与培养体系，与国家人才计划相衔接，为

各类学科、处于不同发展阶段的人才提供了良好的发展机会。各类学科、处于不同发展阶段的人才提供了良好的发展机会。

Nanjing University has established a talent incentive Nanjing University has established a talent incentive 

and training system from leading talents, young and training system from leading talents, young 

and middle-aged academic leaders to outstanding and middle-aged academic leaders to outstanding 

young talents. The system matches up with the young talents. The system matches up with the 

national talent plan and provides talents of various national talent plan and provides talents of various 

disciplines and at different levels with promising disciplines and at different levels with promising 

opportunities.opportunities.

WeChat public accountWeChat public account
WebsiteWebsite
https://rczp.nju.edu.cnhttps://rczp.nju.edu.cn

南京大学苏州校区人才人事部南京大学苏州校区人才人事部
Department of Human Resources, Suzhou Campus Department of Human Resources, Suzhou Campus 
njusz@nju.edu.cn、njusz@nju.edu.cn、
0512-68768888、025-8968170512-68768888、025-896817

南京大学人力资源处南京大学人力资源处
Division of Human Resources, Nanjing UniversityDivision of Human Resources, Nanjing University
南京市栖霞区仙林大道 163 号南京市栖霞区仙林大道 163 号
163 Xianlin Avenue, Nanjing, Jiangsu163 Xianlin Avenue, Nanjing, Jiangsu
Tel: 86-025-89686783Tel: 86-025-89686783
Web: www.nju.edu.cnWeb: www.nju.edu.cn
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